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Sent Mon 7 6 2020 12 12 12 PM

Subject RE vraag over testen irt leegstand verpleeghuizen
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Received

Of het zinvol is om te testen als er nog geen klachten zijn moet denk ik aan het RIVM gevraagd worden om het te regeien met
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Onderwerp RE vraag over testen irt leegstand verpleeghuizen

CC m

Er zijn denk ik twee vragen is dit zinvol en krijgen we het geregeld
Ik denk dat je voor beide bij
Groeten
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10 C2e

10 2e 10 2e Sminvws nlVan

Verzonden maandag 6 juli 2020 12 43

10 2e

10 2e

10 2e 10 2e3M@minvws nl |
BM@minvws nl

[@minvws nlAan

CC |
Onderwerp vraag over testen irt leegstand verpleeghuizen

m

]

Hoi

Afgelopen vrijdag spraken we met o a Actiz over de bezoekregeling En marge kwamen we te spreken over de leegstand
waarmee sommige locaties nog te maken hebben Daarbij kwam het signaal dat sommige ouderen niet naar een verpleeghuis
willen omdat zij dan eerst twee weken worden geisoleerd om te kijken of zij besmet het verpleeghuis binnenkomen De vraag
van Actiz was zou het niet mogelijk zijn om het mogelijk te maken nieuwe bewoners getest kunnen worden Dan is er snel

duidelijkheid of isolatie nodig is Volgens de GGDen leidt dit NIET tot een capaciteitsprobleem er kan veel meer worden getest
dan nu gebeurd De reden waarom dit nu niet gebeurd is omdat de ouderen die naar een verpleeghuis gaan nog geen klachten

hebben Er zal dus op die algemene regel een uitzondering gemaakt moeten worden

De vraag is kunnen we regeien dat ouderen die naar een verpleeghuis willen verhuizen getest kunnen worden ook als zij geen
klachten hebben

Bij wie kan ik me met deze vraag melden

Alvast dank
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